
 فوتبال همچنان به اس��م حرفه ای ش��ده و در رسم 
آماتور ایران در نگاه مدیران غير ورزش��ي تنها به فرصتی 
برای عرض اندام های موقتی و در حد یک انجام کار اداری 
برای مدیران بالا دستی درآمده است و با همين طرز تفکر 
است که اتفاقات منحصر به فرد در فوتبالمان رخ می دهد 
که باور کردنی نيست. نمونه اش آنکه تيم های وابسته به 
ارگان دولتی یک فصل تمام با جان کندن و دس��ت و پا 
زدن در لي��گ یک راهی ليگ برتر می ش��وند و آنگاه در 
تصميم گيری و بده و بس��تان های کلان همان ارگان در 
مسير واگذاری قرار می گيرند. نخستين قربانی این پدیده 
عجيب تيم فوتبال سپاهان نوین اصفهان بود که با وجود 
درخشش در ليگ دس��ته اول و راهيابی به ليگ برتر در 
ميان پرونده های کاری وزارت صنایع و معادن قرار گرفت 
و در نهایت امتيازش به تيم فوتبال فولاد خوزستان واگذار 
ش��د تا آنچه برای بازیکنان اصفهانی ماند یک فصل رنج 
بی حاصل و بيهوده باشد و شرینی موفقيت آنها نصيب کام 

خوزستانی ها شود. 
اکنون این داس��تان تراژیک به گونه ای دیگر در فصل 
جدید برای تيم فوتبال نفت تهران ش��کل گرفته است. 
نفت روز دوشنبه گذشته با شکست دادن شن سای ساوه 
در یک قدمی راهيابی به ليگ برتر قرار گرفت اما همزمان 
ب��ا این تلاش مجدانه، کمی آن س��وتر مدیرانی بلندپایه 
پروژه دیگری را در س��ر پروراندند. داس��تان بسيار ساده 
اس��ت؛ نفت تهران به ليگ برتر راه پيدا می کند، آن وقت 
اگر دیگر تيم نفتی یعنی صنعت نفت آبادن راهی ليگ برتر 
نشد، سناریوی سپاهان نوین و فولاد خوزستان این بار در 
وزارت نفت ميان نفت تهران و آبادن اجرا می ش��ود. حتی 
اگر نفت آبادان توانست از مسير پلی آف به ليگ برتر برسد 

هم باز راه گریزی برای تهرانی ها نخواهد بود چراکه در آن 
صورت بازهم امتياز این تيم با رقمی بالاتر به یک باشگاه 
دیگر فروخته می شود. حدس هایی درباره رقم این انتقال 
وج��ود دارد که به احتمال زیاد بيش از 7 ميليارد تومان 

خواهد بود و حتی شاید به 10 ميليارد تومان هم برسد. 
جالب تر آنکه گویا این روش از پولسازی در بخش های 
صنعتی و نفتی به رویکردی تجاری تبدیل شده و از نظر 
آنها می توان هر ساله با سرمایه گذاری نه چندان حرفه ای 

تيم را به ليگ برت��ر آورد و امتيازش را واگذار کرد. یعنی 
تصور کنيد هر سال تيم های نفت تهران یا سپاهان نوین 
اصفهان قهرمان ليگ یک شوند و بعد مسؤولان بالادستی 
امتي��از ای��ن تيم ها را واگ��ذار کنند، آن وق��ت تيم های 
سقوط کننده هم امتياز این تيم ها را بخرند و بار دیگر به 
ليگ برتر راه یابند. اصلاً از آن بهتر چرا یک باشگاه متمول 
رنج حضور در ليگ های دس��ته پایين تر را به خود بدهد، 
می تواند منتظر باش��د تا به لطف ن��گاه آماتوری مدیران 
غيرورزش��ی به این راحتی ليگ برتری شود!هر چند در 
واوی��لای فوتبال به اصطلاح حرف��ه ای ایران این موضوع 
یکی از هزاران مشکل است اما به واقع فدراسيون فوتبال 
نمی تواند راهکاری پيدا کند تا زحمات بازیکنان و مربيان 
این گونه قربانی تصميمات غيرورزش��ی نشود.  بی تردید 
این روش به ضرر پویایی فوتبال بوده و ليگ های دس��ته 
پایين تر را از درجه اعتبار ساقط می کند. بهتر است آقای 
کفاشيان که هنوز خوشحال است که 2 سال پيش بهترین 
فدراسيون آسيا شده یا سردار عزیزمحمدی که سقف های 
ویژه ای برای حجم مو یا دستمزد بازیکنان طرح می کند 
در این زمينه هم وارد عمل شود تا حداقل اعتبار ليگ های 
فوتبال ایران حفظ ش��ده و از اقداماتی که در ژانر طنز در 

فوتبال باشگاهی مان رویت می شود، جلوگيری کند.
بر حس��ب رسالت رسانه ای از مس��ؤولان بخش های 
دولت��ی ه��م می خواهيم آن زمان که ب��ا یک امضا همه 
رؤیاهای بازیکنان یک تيم فوتبال را باد هوا می کنند، کمی 
بيش��تر تامل کنند چرا که اگر اصول تجارت در ورزش را 
بشناسند، می توانند آن مقدار درآمد که برای نشان دادن 
لبخند روی لبان مدیران بالادستی خود نياز دارند را کسب 

کنند. شاید هم ما انتظار زیادی داریم!

 آرام آرام وض��ع آبی ها رو به تعدیل می گذارد؛ پس از 
اینکه اکبرپور،کاظمی و جانواریو به یکباره اردوی استقلال 
را به س��مت نيمکت استيل آذین و سپاهان ترک کردند، 
این هراس در دل آبی دوستان پدید آمد که شاید هرگز 
جای این ستاره ها پر نش��ود. استعفای شبانه مدیرعامل 
س��ابق و اکثریت جمع هيات مدیره دلي��ل دیگری بود 
برای هراس بيش��تر. اما حالا شرایط به روش دیگری در 
حال بهبود اس��ت. 3 مرد در این ميان نقش اصلی را ایفا 
می کنند ؛ نخست علی فتح الله زاده به عنوان مدیر عامل، 
سپس نظری  جویباری در کس��وت سرپرست تيم و فرد 
مذاکره کننده با بازیکنان و در نهایت اميد وار رضایی، تنها 
عضو هيات مدیره که هرگز زیر برگه استعفا را امضا نکرد و 
به عنوان تنها عضو به یادگار مانده آن جمع فعلا در حال 
تلاش برای جذب بازیکن برای اس��تقلال است. اميدوار 
رضایی در ساختمان هرمی بهارستان نقش ویژه ای را ایفا 
می کند، او با توجه به اصالت جنوبی اش وظيفه مذاکره با 
2 تن از بازیکنان خوزستانی را عهده دار شد. در ابتدا پای 
ایمان مبعلی به مجلس باز شد و سپس ميلاد ميداوودی. 
ميلاد روز گذش��ته رسما با اس��تقلال 2 ساله امضا کرد 
 و گفته می ش��ود به همي��ن زودی مبعلی ه��م پيراهن 
 آب��ی را ب��ر تن می کن��د تا اس��تقلال 2 ت��ن از بهترین

  ایس��تگاهی زن��ان فوتب��ال ای��ران را ب��ه عضویت خود 

در بياورد. نخس��تين مصاحبه مي��داوودی پس از حضور 
در استقلال:

به خاطر قول به رضایی استقلالی شدم  
مهاجم جدید اس��تقلال بعد از عقد قرارداد 2 ساله 
با این تيم آبی پوش در نخستين مصاحبه رسمی خود 
با سایت باشگاه گفت: »به اميدوار رضایی تعهد اخلاقی 
داده ب��ودم ت��ا به اس��تقلال بيایم.« این ح��رف به آن 
معناست که رضایی نقش ویژه ای در جذب این بازیکن 
جنوبی داشت. ميلاد ميداوودی سپس در گفت وگویی 
درباره حضور خود در اس��تقلال اظهار داش��ت: »تمام 
اخباری که درباره حضور من در تيم های دیگر منتشر 
ش��د، ش��ایعه بود. از تيم های دیگر پيشنهاد داشتم اما 
گفته بودم بين س��پاهان و اس��تقلال یک��ی را انتخاب 
می کنم و س��رانجام تصميم گرفتم استقلال را انتخاب 
کنم«. او س��پس در این باره توضيحات اساسی را ارائه 
داد: »عوامل مختلفی در استقلالی شدنم نقش داشت از 
جمله زحماتی که آقای اميدوار رضایی برایم کشيدند. 
در زمانی که باشگاه استقلال مدیرعامل نداشت ایشان 

با من صحبت کرد. من قول اخلاقی به دکتر داده بودم 
و باید ب��ه آن عمل می کردم«. ميداوودی با اش��اره به 
اینکه قرار اس��ت ش��ماره 10 اس��تقلال را بر تن کند، 
درب��اره اینکه ق��ول آقای گلی را به ه��واداران این تيم 
می دهد یا خير، گفت:» از حالا نمی توانم قول بدهم اما 
تمام تلاش خ��ود را می کنم که این اتفاق بيفتد. برای 
آق��ای گلی به این تيم آم��دم و اميدوارم در کنار دیگر 

استقلالی ها فصل خوبی داشته باشم«.
 آغاز تمرینات بدنسازی و غیبت مردان  

همیشه غایب
روز گذش��ته راس س��اعت 10 صب��ح تمرین��ات 
بدنسازی استقلال در مجموعه ورزشی انقلاب، زیر نظر 
کادر فنی این تيم آغاز شد اما نکته جالب این تمرین 
به غيبت مجتبی جب��اری و اميدرضا روانخواه مربوط 
می ش��د. جباری که با استقلال به توافق کامل رسيده 
بود و حتی قرارداد 2 س��اله ای را در دفتر باشگاه ثبت 
کرده بود مثل اکثر اوق��ات ترجيح داد تا در تمرینات 
پر فش��ار بدنس��ازی پيش فصل در گرمای تابس��تان 

ش��رکت نکند. این اتف��اق در حال��ی رخ می دهد که 
آقای شماره 8 در طول چند فصل گذشته همواره این 
مش��ی را پيش گرفته و از قضا از مصدومان هميشگی 
استقلال به شمار رفته است.البته در فصول قبل او عدم 
قرارداد را بهانه غيبت در تمرینات عنوان می کرد و باید 
دید حالا چرا حاضر به حضور در تمرینات بدنس��ازی 
نيست. اما کمی آنسوتر اميدرضا روانخواه دليل غيبت 
خ��ود را مصدوميت بيان کرد و گفت، تا 20 روز دیگر 
هم در هيچ تمرین گروهی شرکت نمی کند. روانخواه 
در گفت وگویی درباره حضور خود در باشگاه استقلال 
اظهار داشت؛ برای رسيدگی به یکسری امور در باشگاه 
حاضر ش��دم، من با استقلال یک س��ال دیگر قرارداد 
دارم. او درباره اینکه از چه زمانی در تمرینات استقلال 
ش��رکت می کند، عنوان کرد؛ ت��ا 20 روز دیگر باید به 
فيزیوتراپ��ی ادامه دهم و با اتمام ای��ن دوره می توانم 
در تمرین ش��رکت کن��م. بازیکنانی ک��ه در تمرینات 
آماده س��ازی قبل از فصل حضور ندارند آن وقت است 
که بع��د از عقد قرارداد چند ص��د ميليونی ناگهان با 
مصدوميت هایی دس��ت به گریبان می شوند که ریشه 
تمام آنها در این غيبت های سوال برانگيز است. اگر در 
اواس��ط ليگ دهم دیدید که مجددا جباری و روانخواه 

سراغ عصا رفتند، چندان تعجب نکنيد.

حاشیه مقاومت دسته  جمعی
 بازیکنان فرانسه مقابل سرمربی

از دهداری تا دومنک
بردی�ا یادگاری:  انتخاب پرویز دهداری چهره مشهور 
مکتب شاهين به عنوان سرمربی تيم ملی بعد از شکست 
ایران مقابل لهستان در مسابقات دهه فجر1364 رخ 
داد، ده��داری بعد از انتص��اب محمود یاوری به جای 
فریدون عس��گر زاده با تغيير و تحولات فدراسيون به 
عنوان س��رمربی انتخاب ش��د. دهداری که چهره ای 
مشهور و خاص در فوتبال ایران بود، پس از مدتی کار 
خود را در فوتبال پرستاره ایران آغاز کرد در حالی که 
اردوی بلندمدت وی بعد از مسابقات جام باشگاه های 
تهران و جام حذفی کشور که با قهرمانی پرسپوليس و 
ملوان به پایان رسيد، نشان می داد که تغييراتی در راه 
است. ایران با تيم پرستاره اش در جام ملت های آسيا 
1984 چهارم شده بود و این در حالی بود که ستارگان 
پرس��پوليس با چهره هایی مثل حميد درخش��ان و 
ناصرمحمدخانی در اوج قرار داش��تند،  در اس��تقلال 
هم چهره هایی مثل عبدالعلی چنگي��ز، رضا احدی، 
جعفر مختاری فر، ش��اهين بيانی و... حضور داشتند. 
حميد عليدوس��تی س��تاره بزرگ تيم هما بود و در 
ملوان هم سيروس قایقران به سرعت تبدیل به چهره 
بزرگ در س��طح کشور شده بود.دهداری در اردوهای 
مختلف اما به بازیکنان سراس��ر ایران چشم داشت و 
از چهره هایی مثل احد شيخ لاری ستاره فوتبال تبریز، 
حسين حسين بيگی مدافع تيم خيبر خرم آباد، حسين 
مسگر ساروی مدافع تيم دریای بابل و... دعوت به عمل 
آورد و آنها را تا مراحل پایانی اردو نگه داشت، در تيم او 
همچنين کریم باوی مهاجم تيم شاهين انتخاب اول 
برای خط حمله بود، چيزی که البته چندان به مذاق 

ستاره های وقت تيم ملی خوش نيامد.
 سکوت خبری 

فضای س��ال های 5-1364هن������وز در ی����اد 
 ورزش��ی خوان ها هس��ت. در آن روزه��ا 2 هفته نامه 
دنيای ورزش و کيهان ورزش��ی جو غالب را در دست 
داش��تند و هفته نامه های دیگری مثل هدف، پهلوان 
و... به اخبار حاشيه ای تر می پرداختند اما به طور کلی 
فضای خبری با امروز بش��دت متف��اوت بود، بنابراین 
ب��ا وجود اخبار گاه و ب��ی گاه از درون اردوی تيم ملی 
که نش��ان می داد پرویز دهداری با بعضی از ستاره ها 
مثل درخشان، پنجعلی، چنگيز و بيانی ها رابطه خوبی 
ندارد، خبر خاصی به بيرون مخابره نمی ش��د. در این 
فضا تيم ملی بعد از یک بازی دوس��تانه با تيم ملوان 
برای شرکت در بازی های سئول 1986 به کره جنوبی 
رفت، کره در آن س��ال به جام جهانی صعود کرده بود 
و با کسب نتایج قابل قبول به کشورش بازگشته بود.

آنها در آغاز روزهای استيلا بر آسيا بودند.ایران در بازی 
اول با گل های ناصر محمدخانی و عبدالعلی چنگيز، 
3 بر2 ژاپن را برد، س��پس با 4 گل از س��د بنگلادش 
 گذشت بعد یک بر صفر به کویت باخت و با پيروزی 
6 بر صفر مقابل نپال به مرحله بعد رسيد که در مرحله 
حذفی در ضربات پنالتی مغلوب کره ميزبان شد و از 
دور مسابقات کنار رفت. این شکست نوک اوج تنش 
در تيمی بود که ستاره هایش با سرمربی سر سازگاری 

نداشتند.
 استعفای دسته جمعی 

14 ت��ن از بازیکنان تيم ملی ک��ه همه آنها جزو 
ستارگان مهم و سرش��ناس آن روزهای فوتبال بودند 
در بازگش��ت از کره جنوبی در نامه ای اس��تعفای خود 
را از تي��م ملی اعلام کردند، ای��ن یک اقدام عجيب و 
غيرقابل تصور بود که پيش از این رخ نداده بود، چرا که 
اصولا دعوت به تيم ملی و ملی پوش بودن یک ش��غل 
نيست که بتوان از آن استعفا داد اما به هر حال این یک 
اعتراض مدنی پس از 3 ماه زندگی غيرمس��المت آميز 
ميان چهره های آن روز و پرویز دهداری و دستيارانش 
بود.این خبر که برای اولين بار در روزنامه ابرار منتش��ر 
ش��د تيراژ ای��ن روزنامه صبح را به ع��دد 100 هزار و 
بالاتر رساند. صفحه ورزشی این روزنامه توسط اردشير 
لارودي اداره می شد که خود از علاقه مندان به دهداری 
بود اما علی رئيس��ی، خبرنگار این روزنامه در س��ئول 
سرنخ اخبار را در دست داشت، او از زمانی یاد می کند 
که مرحوم سيروس قایقران که یکی از امضا کنندگان 
این استعفانامه بود به سراغ وی می آید و از او می خواهد 
به خاطر یک وام 10 هزار تومانی اسم او را از این برگه 
خط بزند. به جز سيروس که بنده خدا معلوم نشد به 
وام 10هزارتومانی اش رسيد یا نه، مجيد نامجومطلق،  
کریم باوی، احمد سجادی و چند چهره دیگر پای برگه 
استعفا را امضا نکردند. اما ستارگان اصلی مثل چنگيز، 
پنجعلی، درخشان، حاجی لو، بيانی، محمدخانی، پيوس 
و چندتای دیگر از تيم ملی کنار کشيدند و 4 تن از آنها 

نيز با محروميت های سنگين مواجه شدند.
 مردم علیه دهداری 

در آن روزهای دهه شصتی و در تب و تاب جنگ و 
مشکلات کمرشکن اقتصادی، تحمل خبر قهر ستاره ها 
که اکثرش��ان برای ادامه فوتبال به قطر سفر کردند، 
دشوار بود. این اقدام و ماجراهای بعدی محبوبيت پرویز 
دهداری را بش��دت کاهش داد و او با وجود اصولی که 
روی آن پای می فش��رد در نهایت 2 سال بعد در یک 
روز برفی با فحاشی تماشاگرنماهاي حاضر در ورزشگاه 
آزادی که او را یک چهره ستاره ستيز می دانستند برای 

هميشه از فوتبال ملی کنار رفت.
 داستانی که ادامه دارد... 

اگر امروز همه فرانس��ه در انتظار لورن بلان است 
ک��ه او تيم جدیدی را بس��ازد، در آن روز هيچکس از 
دهداری حمای��ت نکرد اما دهداری برای مس��ابقات 
المپيک مقدماتی تيم جدیدی ساخت از چهره هایی که 
بعضی از آنها درفوتبال ایران اسطوره شدند، چهره هایی 
مثل احمدرضا عابدزاده بازیکن تيم تام اصفهان، جواد 
زرینچه مدافع تيم ژاندارمری)دس��ته چهارم تهران(، 
نادر ميراحمدیان عضو تيم بانک ملی)که در نخستين 
بازی کاپيتان تيم شد(، بيژن طاهری مهاجم استقلال، 
مهدی فنونی زاده، مهرداد امين ش��يرازی و چهره های 
دیگری که یادش��ان بخير. پرویز دهداری در فوتبال 
ایران به معلم اخلاق مش��هور شد اما آنچه که از او به 
خاطر می آوریم همين جنگ بی پایانش با ستاره هایی 
است که 3 سال بعد با استقبال شدید مردم در زمان 

مربيگری پروین به تيم ملی بازگشتند. 

خبر كوتاه يادداشت

حمایت سپاهان از فدراسیون فوتبال
ایسنا: مدیرعامل باشگاه فولاد مبارکه سپاهان در نامه ای 
به رئيس فدراس��يون فوتبال از موض��ع اخير وی درباره 
لزوم حق پخش تلویزیونی حمایت کرد. در نامه ساکت 
به کفاش��يان آمده اس��ت: مصاحبه قابل ستایش شما 
در دف��اع از حقوق مالی باش��گاه ها از طریق حق پخش 
تلویزیونی و جلوگيری از ورود دوربين های صدا و سيما 
 به ورزشگاه ها در صورت عدم پرداخت این حق از سوی 
صدا و سيما موجب ش��د تا ضمن اعلام حمایت کامل 
باشگاه فولاد مبارکه س��پاهان از این اقدام، اعلام کنيم 
آمادگی کامل داریم تا در راستای ملزم کردن صدا و سيما 
به پرداخت حقوق مالی جامعه فوتبال به روشی هماهنگ 
شده اقدام کنيم. نکته قابل تامل در این مساله این است 
که امروزه در حدود 70 درصد از هزینه های باشگاه های 
دنيا از طریق حق پخش تلویزیونی تامين می ش��ود و با 
عنایت به این مهم اميدواریم اخطار فدراس��يون فوتبال 
به صدا و سيما مورد توجه قرار گيرد و اطمينان داشته 
باشيد در این مسير قاطبه جامعه فوتبال همگام و همراه 
فدراس��يون برای تحقق این مس��اله خواهند بود. همه 
اميدواریم مس��ؤولان فدراسيون فوتبال تا قبل از تحقق 
عينی و عملی پرداخت حق پخش تلویزیونی بر موضع 

خود بمانند و در این راه به هيچ وجه کوتاه نيایند. 

 فنایی نایب رئیس کمیته داوران
ایسنا: رئيس فدراسيون فوتبال گفت: تيم ملی فوتبال بانوان 
ایران باید به رقابت های المپيک نوجوانان اعزام ش��ود زیرا 
حجاب تيم فوتبال بانوان کشورمان مورد تأیيد قرار گرفته 
است. علی کفاشيان درباره جلسه روز دوشنبه هيات رئيسه 
فدراسيون فوتبال خاطرنشان کرد: درآن جلسه یکسری 
مصوبات انجام ش��د و چند نفر را تغيي��ر دادیم. فنایی به 
عنوان نایب رئيس کميته داوران و کمک کار عنایت انتخاب 
ش��د. حضرتی به جای سهرابيان منصوب شد و نجاتی را 
نيز انتخاب کردیم. آیين نامه حکميت نيز تصویب ش��د. 
کفاشيان در پاسخ به این سوال که آیا تيم ملی بانوان اعزام 
می شود، گفت: باید اعزام شود. ما این هفته تلاش کردیم 
تا تایلند را برداشته و ما را جایگزین این کشور کنند حالا 
چطور نرویم. سازمان نيز حجاب تيم ملی فوتبال بانوان را 

تایيد کرده و در این باره مشکلی وجود ندارد. 

رفع پلمب 7 فدراسیون
ایس�نا: ساختمان فدراسيون های پلمب شده در خيابان 
پاس��داران فک پلمب ش��دند. روز دوشنبه نمایندگان 
ش��هرداری با حضور در محل فدراس��يون های ورزشی 
چوگان، کوهن��وردی، بيماری های خاص، س��وارکاری، 
س��ه گانه، اسکی و انجمن های ورزشی واقع در پاسداران 
و در خياب��ان بهارس��تان نهم پلمب ش��دند که پس از 
این ماجرا اداره حقوقی س��ازمان تربيت بدنی برای رفع 
مشکل به شهرداری رفتند که سرانجام این مشکل حل 
ش��د و پلمب این فدراسيون ها باز شد. سال گذشته هم 
ساختمان این 7فدراسيون  برای چند ساعت پلمب شده 
بود که سرانجام پس از رایزنی های سازمان تربيت بدنی 

این مشکل حل شد.

13 ورزش

زمزمهواگذارينفتتهرانپسازصعودبهليگبرترشنيدهميشود

نفتتهراننیامدهميسوزد!

نقطهشروعاستقلالبرایليگدهم

میلاد آمد، جباری مثل همیشه نبود

رئيسکميتهالمپيکدرنشستهيأتاجرایی

علی آبادی: هنوز فردا صبح نشده که به ما پول بدهند!

یکباردیگرآشتیکناندرفوتسال

همیشه پای حسین شمس در میان است!

عل��ی آبادی می گوید که ب��رای دریافت بودجه ویژه 
بازی های آسيایی دیگر اصرار نمی کند. »اصراری در کار 
نيست. اصلا نمی خواهيم که بودجه کميته المپيک را به 
ما بدهند. می توان این بودجه را به س��ازمان تربيت بدنی 
داد تا از این طریق فدراس��يون ها به پول خود دست پيدا 
کنند«.ای��ن را محم��د علی آبادی، رئي��س کميته ملی 
المپيک می گوید. او در نشست صبح دیروز هيات اجرایی 
کميته ملی المپيک که با حضور بهرام افشارزاده، کيومرث 
هاش��مي، اميدوار رضای��ي، حجت الاس��لام یحيي زاده، 
حجت الاس��لام ملک محمدي، مهدي هاش��مي، رباب 
ش��هریان، ناطق نوري، کرباسيان، شهنازي، خسروي وفا 
و کفاشيان برگزار ش��د با ابراز نگراني از عدم اختصاص 
بودجه به کميته ملي المپيک حرف زد و ادامه داد: »در 
این ش��رایط که فدراس��يون ها به دليل دریافت نکردن 
بودج��ه، برای آماده س��ازی جهت حض��ور در بازی های 
آسيایی 2010 به مشکل مالی برخورده اند فقط گرفتن 
بودجه مهم اس��ت نه اینکه به کدام نهاد واگذار ش��ود. 
ش��خصاً برای دریافت بودجه با ابراهيم عزیزی، معاونت 
برنامه ری��زی و راهبردی مذاکره داش��تم اما اصراری به 
واگذاری این بودجه به کميته ملی المپيک نداشتم. حتی 
پيش��نهاد دادم که بودجه مورد نظر در اختيار س��ازمان 

تربيت بدنی قرار گيرد. اینگونه کار ما هم راحت تر می شود 
چ��ون صرفاً بازی ها مربوط به ما می ش��ود نه امور مالی 
مربوط به فدراسيون ها«.وی با اشاره به اینکه 2 هفته قبل 
به او قول داده بودند تا بودجه به حساب کميته المپيک 
واریز شود، ادامه می دهد: »همان موقع آقای عزیزی اعلام 
ک��رد که فردا صبح پول در حس��اب خواهد بود و همان 
لحظه دس��تور پيگيری کار را به رحيم ممبينی )معاون 
بودج��ه معاونت برنامه ریزی و راهب��ردی( داد اما هنوز 
خبری از بودجه نش��ده است. رحيم ممبينی هم بر این 
موضوع تاکيد داشت که از 30 سال پيش تاکنون بودجه 
مربوط به رویدادهایی مانند بازی های آسيایی و المپيک 
در اختيار کميته ملی المپيک قرار داده می شود اما امسال 
اولين بار است که در این زمينه با مشکل مواجه شده ایم. 
من صراحتا به عزیزي گفتم که به هر کجا که بودجه را 
پرداخت مي کنيد این کار را انجام بدهيد چون اگر زمان 
بگذرد مي شود، نوش��دارویي بعد از مرگ سهراب. حالا 
همه فدراسيون هاي ما بدهکارند و با پرداخت 25 درصد 
از بودجه حتي نمي توانن��د بدهکاري هاي خود را صاف 
کنند. به هر حال باید یکی پا جلو بگذارد و این مشکل را 
حل کند. فکر می کنم همين حالا هم دیر است و بسياری 

از تيم ها نمی توانند خود را برای گوانگجو آماده کنند«.

 اختلاف، روبوسی و آشتی. دیگر به یک اپيدمی تبدیل 
ش��ده است. تقریبا همه مردم بویژه آنها که اخبار مربوط به 
فوتس��ال را دنبال می کنند با این س��کانس فوتسالی آشنا 
هس��تند. این را می توان به بدبخت��ی خودمان هم ربط داد. 
وابستگی به یک مربی و باور این موضوع که اگر او در فوتسال 
نباش��د، تيم ملی نتيجه نمی گي��رد، روی اعصاب ها تلنگر 
می زند. همه اش بهانه است و همه اش اختلاف، آن هم فقط 
به یک دليل؛ دليلی که س��رانجامش به پول ختم می شود! 

هر بار که تيم ملی فوتسال 
یک قهرمانی م��ی آورد یا 
در تورنمنتی صاحب مقام 
می ش��ود بلافاصله پس از 
بازگشت، جرقه اختلافات 
زده می ش��ود و ب��ا ی��ک 
روبوسی و پادرميانی همه 
می شود.  ختم به خير  چيز 
اما آنچه در این ميان مطرح 

است، رقم قرارداد سرمربی تيم ملی است که با هر بار اختلاف 
و آشتی کنان افزایش پيدا می کند. اتفاقی که شاید این بار هم 
بهانه ای بوده برای آش��تی کنان دیگری! آشتی کنانی که روز 
گذش��ته و این بار با پا در ميانی بابک معصومی اتفاق افتاد. 
دیروز بيشتر خبرگزاری ها تيتر زدند که رئيس کميته فوتسال 
فدراسيون فوتبال و سرمربی تيم ملی فوتسال کشورمان که 
پس از رقابت های قهرمانی آسيا با یکدیگر اختلاف پيدا کرده 
بودند و مصاحبه های تندی عليه هم انجام دادند، با پادرميانی 

بابک معصومی آشتی کردند تا آرامش به فوتسال بازگردد! 
آرامش��ی که هرگز در فوتس��ال ما وجود نداشته است! پس 
از بازگش��ت تيم ملی فوتسال ایران از ازبکستان و قهرمانی 
این تيم در یازدهمين دوره مسابقات فوتسال قهرمانی آسيا، 
ش��يرینی و حلاوت موفقيت ملی پوش��ان فوتسال در سایه 
اختلاف نظر رئيس کميته فوتسال و سرمربی تيم ملی گم 
شد. کشمکش بين این دو که در موفقيت های اخير فوتسال 
کشور نقشی انکارناپذیر داشته اند، باعث شد تا فوتسال کشور 
ش��رایطی نابس��امان پيدا 
کند و حتی در این رابطه 
بح��ث منفک ش��دن تيم 
مل��ی فوتس��ال از کميته 
فوتسال نيز به وجود آمد.

بالاخره ب��ا فروکش کردن 
آت��ش اختلاف نظرها و با 
وس��اطت بابک معصومی، 
کاپيتان پيشين تيم ملی 
فوتسال ایران عصر روز دوشنبه نشستی ميان عباس ترابيان 
و حسين شمس برگزار شد که طی آن دو طرف اختلافات 
را کنار گذاشته و بر تداوم همکاری باهم تاکيد کردند. ترابيان 
در این ب��اره می گوید: »روز گذش��ته باب��ک معصومی برای 
آشتی دادن ما واسطه شد. نمی شود روی او را زمين انداخت و 
به همين دليل بعضی ابهاماتی که ميان من و حسين شمس 
وجود داشت، روشن شد تا همچنان مثل گذشته و با همان 

شرایط قبلی به کار خود ادامه دهيم«.
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